

二零零八年書院畢業同學惜別會 2/4/2008

## 2008 Graduation Class Farewell Party



校友會副會長何萬森校董(左)頒發何萬森書院服務優異獎予賴建華同學(經濟/3)。

Mr Ho Man Sum, College Trustee and Vice President of UC Alumni Association (left), presented the Ho Man Sum Distinguished College Service Award to Miss Lai Kin Wa (ECO/3).



蔡冠深夫人(中)頒發蔡冠深書院服務優異獎予周凱鋒同學(左：工管/2)及龔凱欣同學(宗教/2)。  
Mrs Choi Koon Shum (centre) presented Choi Koon Shum Distinguished College Service Awards to Mr Chau Hoi Fung (left; BBA/2) and Miss Kung Hoi Yan (RES/2).

聯合書院一九八六年社工系校友黃鎮標先生(左)頒發聯合書院社會工作系校友(1986)社會關懷獎予何顯邦同學(社工/3)。

Mr Wong Chun Piu Daniel, 1986 UC alumnus majoring in Social Work (left), presented the United College Social Work Graduates (1986) - Caring for the Community Prize to Mr Ho Hin Bon (SWK/3).



院長馮國培教授(左)頒發黃友川教授紀念獎學金予蕭嘉瑜同學(護理/4)。

Professor Fung Kwok Pui, College Head (left), presented Dr Wong Yau Chuen Memorial Scholarship to Miss Siu Ka Yue (NRS/4).



院長馮國培教授(右)及書院輔導長王香生教授(左)頒發全年最佳學生團體獎予聯合書院獨立電影學會。

Professor Fung Kwok Pui, College Head (right), and Professor Stephen Wong, Dean of Students (left) presented the Best Student Organization of the Year Award to United College Independent Movie Society.



二零零五年級社「聯樂社」社長羅永森同學(左)致送紀念品予書院，由院長馮國培教授(中)及書院輔導長王香生教授接受。

Mr Sam Law, Chairman of the 2005 Class Society (left), presenting a souvenir to United College. Professor Fung Kwok Pui, College Head (centre) and Professor Stephen Wong, Dean of Students, accepted it.



院長馮國培教授向畢業班同學致勉詞。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, delivering speech in the Farewell Party.

湯若望宿舍高桌晚宴 8/4/2008

## Adam Schall Residence High Table Dinner

嘉賓講者立法會議員梁家傑先生與湯宿宿生及書院嘉賓合照。

The guest speaker, the Hon Leong Kah Kit Alan, member of Legislative Council, posed a group photo with hostel residents and guests from college.

